

## Cuprins

**Drept Administrativ**

1. Funcție publică. Concurs de recrutare. Respingerea nelegală a candidaturii unei persoane. Consecințe ..... 6

**Drept Fiscal**

2. Refuzul acordării dreptului de deducere fiscală. Analiza legalității refuzului. Importanța verificării realității operațiunilor pentru care a fost cerută deducerea ..... 9

**Drept Comercial**

3. Încetarea capacității de folosință a persoanei juridice în temeiul Legii nr. 85/2006. Consecințe ..... 12

**Drept Penal**

4. Prescripția executării pedepsei. Sustragere de la executarea pedepsei închisorii ..... 17

**Drept Procesual Civil**

5. A. Acțiune în revendicare mobilă. Încălcarea dispozițiilor art. 129 alin. (6) din Codul de procedură civilă din 1865. Efecte  
 B. Cerere întemeiată pe dispozițiile art. 281-281<sup>1</sup> din Codul de procedură civilă din 1865. Condiții și efecte ..... 18
6. Acțiune în despăgubiri. Judecata în complet de divergență. Condiții și efecte ..... 25

7. Acțiune în despăgubiri pentru lipsa de folosință a unui imobil. Autoritate de lucru judecat în raport cu pretenții identice formulate în cadrul unui litigiu anterior. Efectele limitate în timp ale autorității de lucru judecat ..... 27

8. Acțiune în revendicare. Litigiu evaluabil în bani. Determinarea căii de atac în raport cu valoarea obiectului cererii indicată prin acțiunea introductivă. Contestarea în recurs a valorii bunului revendicat ..... 35

9. Hotărâri pronunțate în procedura necontencioasă. Revizuire întemeiată pe dispozițiile art. 322 pct. 7 din Codul de procedură civilă. Inadmisibilitate ..... 38

**Drept Procesual Penal**

10. Recurs în casație. Cazul prevăzut în art. 438 alin. (1) pct. 7 C.proc.pen. Părăsirea locului accidentului. Accident în urma căruia s-au produs doar pagube materiale ..... 40

11. Contestație la executare. Mandat european de arestare. Predare amânată ..... 42

12. Mandat european de arestare. Motiv obligatoriu de refuz al executării. Motiv opțional de refuz al executării ..... 44

- Index alfabetic** ..... 48

- Lista cronologică a deciziilor** ..... 48

## Contents

### Administrative Law

1. Public office. Recruitment contest. The unlawful rejection of the candidacy of a person. Consequences .....6

### Commercial Law

2. Termination the standing capacity of the legal person under Law no. 85/2006. Consequences.....9

### Civil Procedure Law

3. A. Movable claim action. Infringement of legal provisions of art. 129 para. (6) from Code of Civil Procedure of 1865. Effects

B. Application based on art. 281-281<sup>1</sup> from Code of Civil Procedure of 1865. Conditions and effects ..... 12

4. Action for damages. Judgment in a divergence panel. Conditions and effects ..... 17

5. Action for damages for lack of possession of a property. Res judicata in relation to the identical claims made in the previous dispute. Limited effects over time of res judicata ..... 18

6. Claim for restitution. Litigation estimated in money. Determination of the legal remedy in relation to the value of the request indicated by the originating application. Contesting on appeal the value of the property which was claimed .....25

7. Judgments pronounced in non-contentious procedure. Review based on art. 322 pt. 7 from Civil Procedure Code. Inadmissibility.....27

### Tax Law

8. Refusal to grant the right of tax deduction. Analysis regarding legality of refusal. The importance of verification the reality of operations for which the deduction was required .....35

### Criminal Law

9. Limitation period regarding the enforcement of the imprisonment. Avoiding the imprisonment.....38

### Criminal Procedure Law

10. Appeal in cassation. Case referred to in art. 438 para. (1) pt. 7 from Criminal Procedure Code. Leaving the place of an accident. Accident which occurred only material damages.....40

11. Enforcement contestation. European Arrest Warrant. Delayed transfer .....42

12. European Arrest Warrant. Mandatory reason for refusal of enforcement. Optionally reason for refusal of enforcement ..... 44

**Alphabetical index** .....48

**Chronological list of decisions**.....48

## Table de Matières

### Droit Administratif

1. Fonction publique. Concours de recrutement. La rejet illégal de la candidature d'une personne. Conséquences.....6

### Droit Commercial

2. La cessation de la faculté de l'usufruit d'une personne juridique en vertu de la Loi no. 85/2006. Conséquences.....9

### Droit de Procédure Civile

3. A. Action en revendication mobilière. Violation des dispositions de l'Article 129 paragraphe (6) du Code de Procédure civile de 1865. Effets. B. La demande fondée sur les dispositions de l'Articles 281-281<sup>1</sup> du Code de Procédure civile de 1865. Conditions et effets ..... 12
4. Action en dédommagement. L'arrêt du complet de divergence. Conditions et effets ..... 17
5. Action en dédommagement pour l'absence de l'usage d'un immeuble. L'autorité de la chose jugée en ce qui concerne les prétentions formulée d'une manière identique dans un différend antérieur. Les limites des effets dans le temps de l'autorité de la chose jugée ..... 18
6. Action en revendication. Litige évaluable en argents. La détermination du moyen d'attaque par rapport à la valeur de l'objet de la demande indiqué par l'action initiale. Contestation en pourvoi la valeur d'un bien revendiqué.....25
7. Décisions prononcé dans la procédure judiciaire. Révision fondée par les dispositions de l'Article 322 point 7 du Code de Procédure civile. Inadmissibilité .....27

### Droit Fiscal

8. Le refus d'accorder un droit à la déduction fiscale. Examiner la légalité de refus. L'importance de la vérification de la réalité des opérations pour qui a été requise la déduction fiscale.....35

### Droit Pénal

9. La prescription d'exécuter une peine. Se soustraire à l'exécution de la peine d'emprisonnement .....38

### Droit de Procédure Pénal

10. Le pourvoi en cassation. La situation prévue par l'Article 438 paragraphe (1) point 7 Code de Procédure Pénal. L'abandon du lieu de l'accident. L'accident qui a produit seulement des préjudices matériel ..... 40
11. Contestation en annulation. Mandat d'arrêt européen. Remise ajournée ..... 42
12. Mandat d'arrêt européen. Le motif obligatoire du refus d'exécution. Le motif du refus d'exécution..... 44

**Index alphabétique**.....48

**Liste chronologique des décisions**.....48